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Spørgsmål 

Er det fortsat ministerens ambition at indføre en flyafgift, som det var i 2011? 

 

Der henvises til ministerens udtalelse af 3. september 2011: ”Socialdemokraterne vil ind-

føre en flyafgift for at tilskynde mere klimavenlige transportformer som tog.” Kilde: 

http://www.benny-engelbrecht.dk/2011/09/skal-en-hummer-afgiftsfritages/ 

 

Svar 

Regeringen arbejder løbende for at gøre transporten mere grøn. Senest har regeringen i 

november 2013 indgået en aftale om energieffektive transportløsninger, støjbekæmpelse 

og trafiksikkerhedsbyer med forligskredsen bag aftalerne om en grøn transportpolitik. 

Regeringen har dog ikke planer om at indføre en flyafgift for at tilskynde til mere klima-

venlig transport. 
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